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Sněm MAS Království – Jestřebí hory, o.p.s. 

 

Letošní první Sněm se uskutečnil 25. 6. 2020 v nově zrekonstruované zasedací místnosti MAS 

Království – Jestřebí hory, o.p.s. Partneři z řad starostů či soukromých subjektů se začali scházet již  

po čtvrté hodině odpolední, aby měli čas se vzájemně pozdravit a sdílet, jak řeší různé strasti na obci 

či v podnikání.  

Lehce po páté hodině všechny přítomné přivítal Jan Balcar, ředitel MAS KJH, o.p.s. společně  

i s Janem Šídou, předsedou programového výboru. A ihned se věnovalo dalším bodům programu.  

Hlasování probíhalo velmi rychle jak díky pozornosti partnerů, kteří velmi bedlivě poslouchali 

prezentované informace a projekty, tak díky novým barevným hlasovacím lístkům. Všech 37 

zúčastněných partnerů vždy hlasovalo jednoznačně a shodně. 

Zaměstnanci MAS pečlivě vysvětlili a ukázali aktuální čerpání a stav projektu SCLLD – IROP, 

OPZ, PRV a také rušení fichí a přesun alokací v PRV; představili zpracovanou Výroční zprávu za rok 

2019; informovali o aktivitách MAS za 1. pololetí a tak dále.  

Další příjemný bod programu byl ten fakt, že o vstup do MAS Království – Jestřebí hory, o.p.s. 

projevila zájem další obec – Choustníkovo Hradiště. Sněm schválil přijetí obce Choustníkovo Hradiště 

a tím se tedy stav partnerské základny rozšířil na krásných 74 partnerů. Zároveň díky této skutečnosti 

se mapa MAS KJH i nepatrně pozmění – zvětší. 

Po schválení výše příspěvku, který zůstává nadále stejný, J. Balcar pozval přítomné na tradiční 

Venkovskou konferenci a na dvanáctý ročník Olympiády pro starší a dříve narozené, která se bude 

konat 3. září ve Všesportovním areálu v Havlovicích.  

Po oficiálním ukončení podstatná část partnerů MAS KJH dále debatovala a sdílela dobré  

i špatné zkušenosti.  
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